
                                                                                                                                         
 

Årsmelding Styre AJFF 2020 

 
Styret har bestått av: 

  Morten Sæther-Aarvåg, Morten Aarvåg, Åsmund Almli, Are Sand, Tine Bjørnstad, Andreas 

Venaas, Kjell Oddvar Kjørsvik, og Knut Vik. 

 

 
 

Det er gjennomført 5 styremøter hittil i 2019/2020.  

 

Jegerprøvekurs ble gjennomført. 

 

 

Skyteutvalget har jobbet bra gjennom 2019, og har fått gjennomført det meste av aktivitetene på 

aktivitetsplanen. Utenom ordinære treningskvelder og jegerprøvedag, ble det arrangert et 

terminfesta Jaktfeltstevne sammen med HJSK. Det ble også avholdt klubbmesterskap med rifle. 

 

Av dugnadsaktiviteter nevnes: 

 

– Rydde kvist mm 

– Elektronikken har fungert godt gjennom hele 2019. 

– Drenering og grusing rundt og foran standplass. 

 

Samarbeidet med HPK fungerer godt, og som et resultat av dette ble det også arrangert åpen skyte 

Dag i Brekka, der den som ønsket kunne prøve Pistoler, AR-15, Salong, hagle osv. 

          

Fiske og friluft har i 2019 arrangert 4 stk. fiskesommer arrangement og plassert ut båt i Sandvannet 

for utlån til lagets medlemmer.  Det har også i år vært kultivering av Sandvannet, men ikke mottatt 

noen rapporter om antall fisk, timer og kg. 

    

 

 

 

 



                                                                                                                                         
 

-AJFF’s hemmeside.  Noenlunde oppdatert. Vil og bør kunne brukes mere. 

- Facebook. Økt bruk i 2019: Vi må fortsette og bli enda bedre på dette. 

 

Ut over det som er nevnt over, ble det arrangert Jaktfilm foredrag med Kristoffer Clausen i Aure 

Arena. Rundt 70 personer tok turen innom for dette, noe som er en dobling fra tidligere år. 

 

Vi har i 2019 ikke gjort betydelige investeringer på Anlegget i Brekka som de tre siste årene da det 

meste av utstyr og elektronikk ble kjøpt i 2016,2017 og 2019.  

I 2019 bør en sette fokus på å markedsføre anlegget for å få opp aktiviteten og antall brukere.  

Det bør videre vurderes om en skal jobbe mot å få installert permanent strøm. 

Samarbeidet med Hemne pistolklubb fungerer bra. De er svært aktive. HPK har ukentlige treninger 

og har gjennomført flere stevner på anlegget. 

. 

 

 

Logg aktiviteter 2019: 
- Årsmøte 2018: 07.03.2019 

- Jaktfeltstevne med Hemne jaktskyteklubb 24.03.2019. 

- Klubbmesterskap jaktfelt: 28.04.2019. 

- Fiskesommer ved Bergsvannet. 30.06.2019 

- Fiskesommer ved gapahuken på sagholmen13.07.2019. 

- Fiskesommer på Osbakken 10.08.2019 

- Fiskesommer gapahuken på sagholmen 24.08.2019 

- Felles skytedag med Hemne pistolklubb. 31.08.2019 

- Jaktfilm foredrag med Kristoffer Clausen 11.02.2020.  

 

    
 

 

 

 

 



                                                                                                                                         
 

Leders  oppsummering: 
 

2019 har vært et år med forholdsvis bra aktivitet mot skyteutvalget og fiskeutvalget.. Spesielt 

positivt at elektronikken er oppe og går og at vi har klart å gjennomføre terminfestet jaktfeltstevne 

sammen med HJSK, noe som blir gjennopptatt nå 29.03.2020. 

 

Oppmøte på fiskesommer arrangementene har vært noe lavt, selv om jeg mener det har vært godt 

reklamert og informert om gjennom hjemmesiden og facebook. Vi hadde også flere kasser med nye 

fiske sett liggende i anlegget i Brekka. Det ble og bestilt inn 4 kasser til med fiskestenger og noe 

sluksett osv som ble utdelt til barn på disse arrangementene, som muligens kommer godt tilbake 

ved en senere interesse hos fremtidig ungdom. 

 

Vi har også ferskvannsgarn som ble bestilt inn som kan brukes av foreningens medlemmer.  

 

Av kursing, så er Jegerprøvekurset gjennomført, foreningen har 1 godkjent instruktør. 

Vi har ikke klart å øke andelen aktive unge medlemmer betraktelig gjennom 2019, Så synes vi må 

prøve å få med de yngre og jobbe mere aktivt med dette i 2020, samt at vi får prøve å gjøre 

foreningen mere synlig. Kanskje å invitere til en åpen dag for de som er 16-25år ? 

 

Det har også vært en trist hendelse som skjedde med fiskeutvalget. Som de fleste vet så døde Jonas 

Even Vik brått og uventet fra oss. Han hadde flere ideer, og var interessert i å få gjennomført 

aktivitetene som var opprettet.  

 

Roger Kvernmo som også var nyinnsatt i fiskeutvalget flyttet fra Aure. Så bemanningen der har 

dessverre ikke vert optimal. Men vi får se fremover og håper alle de som nå har kommet inn i fiske 

og friluft utvalget får den støtten og hjelpen de trenger for at vi skal utvikle oss i riktig retning og få 

Aure Jeger og Fiskerforening til å bli den beste versjonen av seg selv, og utvikle seg i positiv 

retning. 

  

Det har tidligere noen ganger vært vanskelig å få alle i utvalgene til å kommunisere med hverandre, 

og håper alle gjør sitt for at ikke bare 1 person skal sitte med all organisering og arbeid/planlegging 

alene, og at da  utvalgslederne er flinke å bruke de andre medlemmene i utvalget. 

 

Vil også benytte anledningen til å takke Knut Vik for innsatsen han har lagt igjen og ned i 

foreningen gjennom alle disse årene, og håper han fortsetter å komme på arrangement som holdes 

fordi om han trer av i styret ☺  

 

Trøneset 04.03.2019. 

 

Morten Sæther-Aarvåg 

 

 

 

 

 

 

 

 


